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         Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

                                                                       Prezydent Miasta Częstochowy 

za pośrednictwem 

                                                                       Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

 

Interpelacja 7/XI 

Dotyczy: „Przebudowy Alei Wojska Polskiego – DK 1 w Częstochowie|”- część 3. 

 
    Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny Miasta Częstochowy,  na podstawie art. 24 ust. 
3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o informacje, dotyczące 
przebudowy DK-1.  W ostatnich trzech dniach na terenie naszego miasta występowały znaczne 
opady deszczu,  w części dnia nawet o charakterze ciągłym, zaś dziś w nocy temperatura spadła 
poniżej zera i utrzymuje się przez cały dzień. 

Na portalach internetowych, w tym na Pana Facebooku, pojawiły się informacje, że w 
ostatnim czasie kładzione były warstwy bitumiczne na budowie DK-1. Eksperci  budowy dróg 
podkreślają, że gorącej masy bitumiczne nie należy kłaść przy niskich temperaturach (poniżej 
50C) i deszczu, gdyż nie wystąpi odpowiednie zagęszczenie materiału, co może w przyszłości 
skutkować pęknięciami, co przełoży się na mniejszą żywotnością nawierzchni i konstrukcji. 

W związku z powyższym proszę o informacje: 
1. Czy w ostatnich trzech dni  odbyło się kładzenie warstw bitumicznych na terenie 

tej inwestycji? 
2. Kto odpowiada i sprawuje kontrolę nad prawidłowością prowadzenia takich 

robót budowlanych? 
3. Jeżeli taki zdarzenie miało miejsce, to proszę o podanie odcinków drogi na której 

były prowadzone takie prace. 
4. Jeżeli takie zdarzenie maiło miejsce, czy konieczne jest usunięcie masy 

bitumicznej i ułożenie nowej już w odpowiednich warunkach atmosferycznych? 
W spawie tej inwestycji zostałem również poproszony o zwrócenie uwagi i zadanie Panu 

pytania dotyczącego, zaobserwowanego przez mieszkańca, pewnego wybrzuszenia części ścian 
przy estakadzie( zał.). W związku z powyższym proszę o informacje: 

5. Czy został zauważony taki problem na terenie tej inwestycji? 
6. Czy fakt ten został odnotowany w dzienniku budowy? 
7. Czy obiekt z takim wybrzuszeniem przejdzie odbiory techniczne? 
8. Czy takie wybrzuszenie ścian nie zagraża całości konstrukcji? 

 
  Z poważaniem 

              Piotr Wrona 
Załączniki: zdjęcie 


